眼鏡設計工作坊系列 - 新物料眼鏡設計及製造

Eyewear Design Workshop – New material for eyewear design and manufacturing

Date 日期 : 10/11/2017 (Friday 星期五)

Time 時間 : 10:30 – 13:30

Venue 地點 · Oasis, Hall 1D, HKCEC

香港會議展覽中心展覽廳 1D Oasis

Languages 語言 : English and Chinese (Simultaneous interpretation not available)

英話及粵語 (不設即時翻譯)

Remarks 備註 : Free Admission 費用全免

以下所有講者在此工作坊的言論惟其個人觀點,一概與本會立場無關

時間	程序
10:30 - 10:45	登記及入座
10:45 - 11:30	Topic 專題演講: Technology, material and Trends. Resources for
	Eyewear Making 眼鏡製造的技術、物料及趨勢
	Speaker 主講嘉賓:Mr. CHOY Sonny Yip Hong, Teaching Fellow of
	Technological and Higher Education Institute of Hong Kong
	香港高等教育科技學院環境及設計學院設計學系特任導師 蔡業康先生
11:30 - 12:15	Topic 專題演講:Seeing different frames and hinges with old and new
	materials today 新舊材料的框架和鉸鏈
	Speaker 主講嘉賓: MR Frank Schroeder, Marketing and Design
	Executive Manage, OBE Germany
	奧比爾有限公司 市場與設計執行經理 Frank Schroeder 先生
12:15 - 13:00	Topic 專題演講: "Subversion" of traditional Acetate – HDCA
	「顛覆」傳統板材 - HDCA
	Speaker 主講嘉賓: Ms. Vanessa Chan, Director of Creation Plastic
	Manufactory Limited & Dongguan Guandi Plastic Co.,Limited
	香港創新塑膠廠有限公司及東莞冠狄塑膠有限公司董事長 陳麗霞女士
13:00 - 13:30	問答及交流 Q&A and Networking

Remarks 備註:

The Organiser reserves the right to make any changes without prior notice. 主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。

Disclaimer

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region provides funding support to the project only, and does not otherwise take part in the project. Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in these materials/events (or by members of the project team) are those of the project organizers only and do not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region, the Communications and Creative Industries Branch of the Commerce and Economic Development Bureau, Create Hong Kong, the CreateSmart Initiative Secretariat or the CreateSmart Initiative Vetting Committee.

免責聲明

香港特別行政區政府僅為本項目提供資助,除此之外並無參與項目。在本刊物活動內(或由項目小組成員)表達的任何意見、研究成果、結論或建議,均不代表香港特別行政區政府、商務及經濟發展局通訊及創意產業科、創意香港、創意香優計劃秘書處或創意智優計劃審核委員會的觀點。





執行機構 Implementation Organization



「創意香港」 撥款資助 Funding Support



Registration Link 報名: https://goo.gl/SyW18M
Badge Pre registration 入場證免費登記: https://goo.gl/35JTLn